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Vážení a milí čtenáři, 
rok 2019 vstoupí tuto neděli do své poslední dvanáctiny. 

Nastává období největší a nejhlubší tmy a nám nabízí  
zklidnění, odpočinek, zamyšlení nad životem… 
Čas adventu a Vánoc si musíme sami prozářit, 

 zapálit svíčku nebo vyjít ven a setkat se s přáteli. 
Už tradičně, i když pokaždé jinak, se uskuteční Mikulášská nadílka, 

Vánoční jarmark, Zpívání u stromečku.  
Nebude chybět ani zájezd na vánoční trhy v Olomouci 

a setkání u svařáku. 
Čekání na jaro si můžete zpříjemnit  

zájezdem na divadelní představení nebo na biatlon. 
Ať už si vyberete cokoliv, přejeme Vám 

krásné Vánoce a mnoho štěstí v novém roce 2020. 
 
 

mailto:ou.lukavice@seznam
http://www/
https://www.mkshavirov.cz/nabidka/celomestske-akce/vanocni-mestecko/


Rok 2019 ve znamení velkých investic    Tento rok zakončíme  

s rekordní výší investic, a to bez mála 12 mil. Kč. Největší z nich byla investice do 
inženýrských sítí pro 10 nových RD v Lukavici na Šanovské. Stavba se dokončuje 
a v zastupitelstvu budeme projednávat záměr prodeje jednotlivých parcel. Po delší, ovšem 
pečlivé přípravě společně s advokátní kanceláří a odhadcem nemovitostí, je ke schválení 
připravena cena 830,- Kč / m2 se slevou 50,- Kč / m2 při včasném získání stavebního povolení 
a kolaudaci do určité doby. Podmínky prodeje jsou zároveň nastaveny tak, aby se zabránilo 
spekulativním nákupům pozemků. Další větší investicí byla oprava zasedací místnosti a 
kuchyňky na obecním úřadě, rekonstrukce chodníku k železniční stanici, odizolování základů 
budovy základní školy, opravy na sítích splaškové kanalizace a čistírně odpadních vod, 
výměna kotlů k vytápění základní školy, úprava parkovací plochy u paneláků. Všechny, 
včetně jejich hodnoty v tisících Kč jsou uvedeny v navazujícím přehledu.  To vše jsme zvládli 
bez úvěrů nebo půjček, na základě zodpovědného hospodaření obce, které je v současné 
době také podpořené silnou ekonomikou státu, umožňující příznivé přerozdělení daní i 
menším obcím, což v předešlých letech nebylo tak obvyklé. Na konci roku počítáme se 
zůstatkem na účtu přibližně ve výši 7 mil. Kč, což nám společně s plánovanými příjmy umožní 
pokračovat ve stejné intenzitě investic jako doposud. Opravovat, rekonstruovat a zlepšovat 
toho máme stále dost. Děkuji všem za pochopení a trpělivost, kdo jste byli během realizace 
některých staveb ve vaší blízkosti nějakým způsobem omezeni. 
   Letos jsme byli mimořádně úspěšní s žádostmi o krajské dotace. Podařilo se nám je získat 
na částečnou úhradu nákladů spojených s opravou Svaté Trojice ve Slavoňově, na 
rekonstrukci chodníku k železniční stanici, na pořízení navijáku pro hasičskou Tatru  
a na vybudování víceúčelového sportovního hřiště v Lukavici, které plánujeme realizovat  
v příštím roce.  
   V zastupitelstvu jsme schválili dodatek ke smlouvě s Olomouckým krajem na zajištění 
dopravní obslužnosti. V příštím roce obec přispěje na autobusy a vlaky částkou 130.650, - Kč. 
   Delší dobu také diskutujeme o případné změně systému shromažďování odpadů. 
Výsledkem by měla být cenová nabídka svozové společnosti Ekoservis Zábřeh a následná 
anketa mezi občany, která může rozhodnout jaký směr do budoucnosti v oblasti odpadového 
hospodářství zvolíme. 
   
 Na závěr roku bych chtěl také poděkovat všem spolkům a zájmovým skupinám nejen za 
jejich odbornou činnost, ale také za aktivitu v oblasti společenského života. Děkuji hasičům 
ze Slavoňova, hasičům z Lukavice, myslivcům ze Slavoňova, myslivcům společně ze Zvole a 
Lukavice, sportovcům z Lukavice i Slavoňova, hospůdce v Lukavici, hospůdce ve Slavoňově, 
občanům Vlachova pečujícím o znovu vysvěcenou kapličku a všem občanům, kteří se starají, 
aby to u nás žilo. Speciální poděkování patří základní a mateřské škole nejen za přípravu 
našich dětí, ale také za spolupráci při pořádání kulturních akcí. Díky vám všem se můžeme 
těšit a radovat ze společných setkání, při kterých se nemusíme o nic starat, jen přijít a bavit 
se. Troufám si tvrdit, že stojí za to jednou za čas na tyto akce vytáhnout paty z domu. Komu 
to nevyšlo přes léto, může si vynahradit na akcích spojených s adventním časem a vánočními 
svátky. Přijďte, pojeďte, bude to stát za to. Těším se na setkání s Vámi.  
 
   Přeji všem, klidný a pohodový konec roku a do toho roku nového pevné zdraví a radost  
ze života. 
 

    Laďa Velický   



 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



Zprávy ze školy a školky 
Jako každý rok, i letos Vás informujeme o stavu přírůstků ☺ na naší škole. A že 
byl letos hojný! Školkáčci byli obohaceni zatím o 5 nováčků – dva se ještě přidají 
během roku. Společně si začali užívat novinky v podobě pravidelných výprav do 
přírody, kde se učí poznávat přírodu a naslouchat jí. Že je pro nás důležitá si 
uvědomují i díky projektu „Malý zpracovatel odpadů“. Na školu se letos 
připravuje 10 předškoláků. 
 
Školáci se rozrostli o 3 sličné prvňačky – Elišku, Klárku a Žanetku a 5 zdatných 
chlapíků – Lukáše, Martina, Michala, Robina a Toma. Jsou to všechno výrazné 
osobnosti, ale již se nám daří sžít se společně tak, aby nám všem bylo ve škole 
dobře.  
 
A ještě ve zkratce „letem-světem“ co se nám už za první čtvrtletí podařilo.  
Po zahradní slavnosti s tématem našich Jesenických hor jsme se vydali na velký 
výlet za hranice všedních dnů – do Vídně. Načerpali jsme energii s Bubnováním 
v kruhu, napsali dopisy podzimu po listí a velký společný dopis naší Karmě do 
Indie, navštívili divadelní představení i kino, užili si Halloween ve školkovém reji 
a v hodinách anglického jazyka, podívali se na svátek Dušiček z různých pohledů 
a koutů našeho světa a zjistili, že je jedno, jak se jmenují, ale všichni mají 
společnou myšlenku a tou je vzpomínka na blízké zesnulé a potřeba věřit… 
 
Podařilo se nám obnovit tradici sv. Martina 
v naší obci a na svatomartinskou veselici jsme 
navázali i ve školce, kde se děti celý den 
věnovaly Svatomartinské legendě a upekly si 
rohlíčky. Podobný prožitkový program pak 
čekal na školní děti večer, během kterého se 
sešly s rodiči na návsi se svými lucerničkami, 
rohlíčky a martinskou písní, ale domů s rodiči 
neodešly… Vyzkoušely si Martinovu odvahu a ke spánku se uložily společně ve 
škole.  
 
Před sedmnáctým listopadem jsme si připomněli události sametové revoluce a 
spolu s naším hostem Luďkem Štiplem si povídali o dopisech za železnou oponu 
a poděkovali za SVOBODU.  
Nyní pro vás chystáme jarmark plný vůní (11. 12.) a nově společnou 
Mikulášskou nadílku na návsi (5. 12.).  
Těšíme se s vámi na setkání a nezapomeňte, že dveře naší školky i školy jsou 
vám otevřené!             Mgr. Zdeňka Míčová 



Okénko naší kulturou  
Stejně jako loni jsme na konci června uspořádali 
další ročník, 6., dětského dne s pohádkovými 
kostýmy. Účast dětí byla opět hojná. Po 
procházce Lukavicí, kde děti plnily mnoho 
zajímavých úkolů, je čekalo na hřišti malování na 
obličej, „Pepeho balonky“, skákací hrad, 
projížďka na koni a pan Ditmar. Přijel za námi 
z Hluboček u Olomouce s krásným překvapením. 
Jeho ruce řídily dálkové ovládaní modelu letadla, které ve svém bříšku ukrývalo 
bonbónky.  A jak letadélko létalo nad fotbalovým hřištěm, tak občas spustilo 
déšť sladkostí, za kterým děti s nadšením pobíhaly, …Tento den nám 
zpříjemnilo do ranních hodin Duo Tylšar z Uničova. 
 
28. září, na Václava, pro nás byl opravdu svátek. 
Čekal nás „zájezd“ na jižní Moravu. V podvečer nás 
přivítalo Vinařství Stávkovi v Němčičkách. 
Procházku mezi vinohrady s přátelským výkladem 
vystřídala odborná degustace vlastních vzorků, 
kterou zakončilo příjemné posezení s živou hudbou 
a bohatým občerstvením. V ranních hodinách jsme 
se vraceli v dobré náladě domů. 
 
No, a jako loni se blížil listopad, a 2. Svatomartinský bál.  
Když jsem před dvěma roky přišla s myšlenkou uspořádat ples na konci roku, 
oslovit lidi jinou hudbou, kapelou, zavést na plese pivo a zkusit něco nového, 
…Uvařit menu…? Potýkala jsem se s názorem kladným, ale i takovým, že jsem 
blázen. Ne, nejsem. O tom svědčí účast Vás, kteří jste nás 
svou návštěvou přišli podpořit. Stejně jako loni byl 
vyprodaný sál. Vůně svatomartinského menu se linula 
z klubovny, welcome drink při příchodu snad potěšil 
každého z Vás. Tombola byla opět bohatá, děkujeme 
sponzorům. K tanci nám hrála skupina Gama Šternberk. 
Nechyběly roztančené maminky a v poslední řadě, 
klobouk dolů, spartakiáda v podání našich skvělých 
tatínků. 
 
Co říct závěrem? Kdyby nebylo Vás, nebylo by nás...Děkujeme. A zase příští 
rok… (7.11.2020)             L.S. 
 



HASIČI LUKAVICE 
Při krátkém ohlédnutí za uplynulým půl rokem, 
začneme společným setkáním při příležitosti oslav 
svátku sv. Floriána. Počasí nám nakonec vyšlo, a 
tak jsme společně s Vámi mohli strávit 
příjemné odpoledne. Když se během naší 
akce rozhoukala siréna, mohli jste vidět, jak 
je naše jednotka připravena k zásahu ☺. 
 
Účastnili jsme se také několika ukázek 
techniky, na které jsme byli pozváni.  
V Újezdu na dětském dnu, v Rájci na oslavách 
při příležitosti oslav založení jejich hasičského sboru, v Dubicku při příležitosti 
otevření nové hasičské zbrojnice. 
 
V říjnu jsme za společnou dotaci od Obce 
Lukavice a Olomouckého kraje pořídili na 
našeho „Karla“ naviják. 
 
Velké dík patří také Dubické zemědělské 
a. s., která nám zakoupila věci potřebné 
k zásahu – boty a rukavice.  
 
Všem za poskytnuté dotace děkujeme. 
 
 
 
Pravidelně se také věnujeme údržbě naší techniky. Zkoušíme čerpadla, uklízíme 
a děláme maximum pro to, aby vše bylo funkční v případě potřeby.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 

Obec Lukavice pořádá 

 pro občany zájezd 

na VÁNOČNÍ TRHY  

V OLOMOUCI 

 
Odjezd autobusem v úterý 10.12. (v případě velkého 

zájmu i další úterý 17.12. 2019) v 16:00 hod. 

od obecního úřadu se zastávkami ve Vlachově  

a Slavoňově. Návrat kolem 20 hod.  

Dopravu hradí obec. 

Chcete-li se stát účastníky zájezdu hlaste se na 

obecním úřadě tel. 583444313, 583444151, Počet 

míst v autobuse je omezený. (Na možný druhý 

termín mají přednost zájemci, kteří nebyli poprvé). 

 

************************************************** 

Zveme Vás na autobusový zájezd  
do Moravského divadla v Olomouci 

na činohru „BOŽÍ MLÝNY“  
za doprovodu písní Jarka Nohavici 

- pátek 31.1.2020 v 19 hodin 
- cena vstupného 290 Kč 

- dopravu hradí obec. 
Na představení je zamluveno 40 vstupenek.  
Místo v autobuse vám rezervujeme pouze na základě úhrady 
vstupného na obecním úřadě.  
Odjezd autobusu je v 17:00 hod. od obecního úřadu  
se zastávkami ve Vlachově a Slavoňově. 

https://www.kr-olomoucky.cz/vanocni-trhy-olomouc-aktuality-7327.html
https://www.akcezabava.cz/bozi-mlyny-moravske-divadlo-d48656.html


ZŠ a MŠ Lukavice a Obec Lukavice 

Vás srdečně zvou na  

VÁNOČNÍ JARMARK 

V LUKAVICI 
 
 

      

 

 

 

 

 

     

Sejdeme se ve středu 11. 12. 2019  

v 16.00 hodin na návsi.  

 

Na zahájení  

si společně s dětmi zazpíváme  

vánoční koledy. 

Můžete si nakoupit malé velké radosti, 

ochutnat předvánoční guláš,  

připít si punčem 

a popřát si navzájem krásné Vánoce. 

 

https://budkocka.cz/vanoce/advent/


ZŠ a MŠ Lukavice  
ve spolupráci s obcí Vás 

srdečně zve  

na ZPÍVÁNÍ U STROMEČKU 
     v pondělí 16. prosince 2019  

      Vlachov od 16.30 hod.  
     Slavoňov od 17.30 hod. 

Ve Slavoňově můžete navštívit otevřenou 
kapli a zapálit si svíčku. 

                                                           K zahřátí přispěje čaj a punč. 

------------------------------------------------------------- 

Obec Lukavice Vás zve  

na VÁNOČNÍ SETKÁNÍ 

  U SVAŘÁKU 

KDY: středa 25.prosince 2019 

       v 17:00 hod. 

KDE: Lukavice u vánočního stromu 

------------------------------------------------------------- 
 

 UPOZORNĚNÍ!!! 
…… pro účastníky zájezdu na muzikál na ledě POPELKA,  

 a BRNĚNSKÉ VÁNOČNÍ TRHY 
sobota 7.prosince 2019 

odjezd je v 10:45 od OÚ Lukavice 
s sebou něco k obědu... a dobrou náladu. 

        
 
 

https://www.popelkanalede.cz/obsazeni#!


Obec Lukavice pořádá v neděli 8.3.2020 

autobusový zájezd do Nového Města na Moravě 

na závody SP 2019/20 v biatlonu 

- závody muži/ženy s hromadným startem 

  

bližší info Viktor Till, Laďa Velický  

bus – 100 Kč/osoba 

  

Vstupenky v prodeji na ticketlive.cz 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Obecní úřad Lukavice 

bude mít ZAVŘENO ve dnech 

23.12, 27.12.,30.12., 31.12. 2019 

2.1., 3.1.2020. 
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